
  

Sammanträde:  Kommunala Pensionärsrådet 

2023 – 06 - 08 

 

Närvarande: Pro Bromölla var representerade av Pia Raae och Bengt Nilsson som ordinarie 

ledamöter och Ulla-Stina Haraldsson och Bo Jönsson som ersättare. 

 

Omsorgschef: Gisela Beckman informerade om verksamheten gällande vård-omsorg. 

Sommarvikarier i verksamheten är i stort sett klart. Man förbereder för en eventuell värmebölja. 

Värdefulla hälsosamtal för 77-åringar pågår och finansieras genom statliga bidrag. Tjänsten som 

kommundietist är vakant sedan april månad innevarande år. Vid eventuella behov kontaktas dietist 

från vårdcentralen. 

 Carina Christensen, medicinskt ansvarig, informerade att verksamheten fortlöpande vidareutbildar 

sjuksköterskor och vårdpersonal. 

 

Den 9 maj hade Skånetrafikens kund råd för serviceresor möte i Hässleholm där kommunernas 

representanter hade möjlighet att lyfta sina synpunkter och ställa frågor. 

 

Framfördes   om att på ett kommande sammanträde erhålla information gällande nya lagen om 

kommunernas ansvar för brottsförebyggande arbete som börja gälla 1 juli 2023. 

 

Trafik: En kommuninvånare hade väckt frågan kring Trafiksäkerheten avseende den nyuppsatta 

bompassagen vid Skansbron enär olycksfallsrisk föreligger. Frågan togs upp med kommunens 

tekniska chef Johan Röjestål. En åtgärd var vidtagen. Av honom lämnades också information om 

pågående arbete med PFAS-sanering vid brandövningsplats. Bron till Åsens avfallsanläggning, 

gatubelysningssystemet, solcellspark o laddningsstationer för elbilar vid Bellas Place. 

 

Bengt Nilsson 


